
Prejeli smo

Razmišljanje
o krosu

Večkrat prebiram vaše in naše glasilo »Javna tri-
buna«. Ker serri.mlada, berem predvsem članke v
»Tribuni mladih«. Tudi v zadnji številki sem se usta-
vila na teh straneh. Vesela sem, da ste našli prostor
tudi za objavo športnih dosežkov nas mladih.

Moje razmišljanje pa se je ustavilo nekje drugje.
Mladi se radi udeležujemo takih akcij, kot je bil je-
senski kros osnovnošolcev, saj se je zbralo nad tisoč

tekačev. Tako je bilo že nekaj let. Prvič pa letos or-
ganizatorji niso poskrbeli za podelitev medalj. Mo-
goče ni prav, da je roka stabilizacije ali slaba organi-
zacija posegla tudi tu, saj vsi vemo, da je tek oziroma
šport ne le lepa, temveč tudi zdrava in pomembna
stvar.

Za ves trud mladih in še večjo motivacijo pa bi
skromne nagrade verjetno učinkovale le pozitivno.

E. S., udeleženka krosa


